
    
  

 
    

   
 

 
 

   
  
  
  
  

 
  

  
  

 
 

  
 

 
  

 
  

     

 
  

   
  

  
 

 
   
    
     
   
   

 
 

 
   

 
    

         

---------------------------------------------------------------------------------------------------------

Referat fra møte i nærutvalget for kommunedel 10 
(Nesbygda, Svelvik sentrum, Ebbestad og Berger). 

Dato og tidspunkt: Onsdag 15. november, klokken 19.00-21.00 

Sted: Kafe Jebsen, Fossekleiva kultursenter, Bergerveien 2, 3075 Berger 

Innbyggerrepresentanter til stede: 
• Aleksander Schi 
• Odd Arne Lindtveit 
• Line Hegreberg Breines 
• Hanne Steffensen 
• Vigdis Alice Angell 

Politikerrepresentanter til stede: 
• Øystein Lauritzen 
• Ole Lønseth 

Forfall innbyggerrepresentanter: 
• Anja Lønseth 

Forfall politikerrepresentanter: 
• Andreas Muri 

Møteleder: Aleksander Schi, leder av nærutvalget 
Referent: Sindre Backlund og Eirin Bråten Nygård – Drammen kommune 

REFERAT 
Sak 35/23 Lekeapparater Lallaparken 
Virksomhetsleder på Samferdsel, vei og park, Frode Vestgarden, deltok på møtet for å diskutere 
mulige løsninger med nærutvalget. 

Dette ble diskutert og bestemt: 
- Kommunen kan bidra med graving og fundamentering 
- Arbeidet planlegges utført våren 2024. 
- Nærutvalget ble enige om å planlegge en befaring med kommunen i februar 2024. 
- Det er ok at lekeapparatene plasseres sammen med andre lekeapparater, ikke på plenen. 
- Samferdsel, vei og park oversender nærutvalget kontaktinfo til leverandører kommunen har 

rammeavtale på lekeapparater med. Nærutvalget kan da velge hva de ønsker å ha i Lallaparken 
ut ifra hva som er i tilgjengelig i leverandørenes kataloger. 

Sak 36/23 Kommunevåpen i Storgata 
På grunn av slitasje som følge av trafikk, gjøres det nå en vurdering rundt fremtiden til 
kommunevåpenet og brosteinen på kirketorget i Storgata. Veien er fylkeskommunal, og Viken 
fylkeskommune foreslår at det blir asfaltert med ny vei og at byvåpenet fjernes. For kommunens del 

https://19.00-21.00


  

 
 

 
    

 
   

  
    

  
 

 
   

  
  

 
  

   
 

 
 

         
  

    
   

    
 

       
  

 
   

   
  

 
  

  
 

 
 

         
 

   
 

  

kan det være utfordrende å eie noe i en vei som ikke tilhører kommunen. Virksomhetsleder på 
Samferdsel, vei og park, Frode Vestgarden, deltok på møtet for å diskutere mulige løsninger med 
nærutvalget. 

Dette ble diskutert og bestemt: 
- Nærutvalget mener, etter innspill fra flere innbyggere, at kommunevåpenet bør forbli og 

rehabiliteres der det er. Nærutvalget presiserer at dette er en flott og naturlig møteplass for 
anledninger som 17. mai, julemarkeder eller liknende. Nærutvalget synes det er viktig at 
kommunevåpenet forblir. 

- Om det blir ett stort kommunevåpen eller fire mindre som i dag mener nærutvalget ikke har 
noen stor betydning. Nærutvalget er heller ikke imot at byvåpenet rehabiliteres eller 
gjenoppbygges med andre materialer enn brostein. 

Sak 37/23 Flytting av lokaler Svelvik legesenter 
Leiekontrakten til Svelvik legesenter går ut i 2025, og de blir nødt til å flytte lokasjon. Saken har fått 
mediaoppmerksomhet, og nærutvalget har fått mange henvendelser om saken. 

Politiker Rune Fortun (V) har tidligere sendt inn spørsmål til kommunedirektøren. Her kan dere lese 
spørsmål og svar: Spørsmål 146 (2023) fra Rune Fortun (V): Spørsmål om flytting av Svelvik 
legesenter (drammen.kommune.no) 

Dette ble diskutert og bestemt: 
- Nærutvalget mener det er viktig at legesenteret ikke flyttes nærmere Drammen sentrum. Dette 

kan blant annet gjøre det vanskelig for de som ikke har bil. 
- Nærutvalget støtter kommunens forslag til lokalisering i Svelvik sentrum. Dette er viktig for å 

bidra til et levende sentrum. 
- Kommunen har tilbudt sin hjelp til å finne nye lokaler i Svelvik sentrum. Hvis nærutvalget kan 

bistå på noe måte er nærutvalget positive til det. 
- Legesenteret har uttrykt at et nytt lokale bør ha en helikopterplass. Nærutvalget ser ikke behovet 

for en helikopterplass. 

Sak 38/23 «Hundremeterskogen» på Grunnane 
Tømmerås skole ønsker at «Hundremeterskogen» på Grunnane blir ryddet slik at det kan settes opp 
rasteplass og bålpanne på stedet for allmenn bruk. 

Politiker Herman Ekle Lund (V) har tidligere sendt inn spørsmål til ordfører på vegne av Tømmerås 
skole. Her kan dere lese spørsmål og svar: Spørsmål 141 (2023) fra Herman Ekle Lund (V): Spørsmål 
om forurensning og miljøødeleggelse av "Hundremeterskogen" på Grunnane 
(drammen.kommune.no) 

I svaret står det blant annet at det er behov for en større aksjon som Drammen kommune har planer 
om å gjennomføre. Videre står det at den har vært planlagt flere ganger, men har dessverre blitt 
utsatt, først på grunn av korona og deretter av kapasitetshensyn. Ryddearbeidet må skje på trygt og 
profesjonelt vis, og kommunen vil se nærmere på området før kommunen kan invitere andre til å 
delta på en større aksjon. 

https://www.drammen.kommune.no/globalassets/politikk-og-samfunn/dokumenter/sporsmal-og-svar/2023spm146msvar.pdf
https://www.drammen.kommune.no/globalassets/politikk-og-samfunn/dokumenter/sporsmal-og-svar/2023spm146msvar.pdf
https://www.drammen.kommune.no/globalassets/politikk-og-samfunn/dokumenter/sporsmal-og-svar/2023spm141msvar.pdf
https://www.drammen.kommune.no/globalassets/politikk-og-samfunn/dokumenter/sporsmal-og-svar/2023spm141msvar.pdf
https://www.drammen.kommune.no/globalassets/politikk-og-samfunn/dokumenter/sporsmal-og-svar/2023spm141msvar.pdf
https://drammen.kommune.no
https://drammen.kommune.no


 
 

 
   

  
    
   

  
  

 
  

  
  

 
 

       
  

  
   

    
  

  
 

     
 

   
  

     
  

   
 

   
          

  
 

 
   
  

   
       

  
 

     
 

  

Dette ble diskutert og bestemt: 
- Nærutvalget ønsker å vite når kommunen planlegger en større aksjon. Lokal koordinator 

undersøker. 
- Nærutvalget mener det er viktig at barna får annerkjennelse for entusiasmen sin. 
- Nærutvalget har forståelse for at dette er en omfattende prosess der kommunen må være i 

førersetet før andre eventuelt kobles på. 
- Nærutvalget følger opp saken på neste møte 

Sak 39/23 Handlings- og økonomiplan 
Nærutvalget har sendt innspill til handlings- og økonomiplanen 2024-2027. Nærutvalgets innspill 
ligger vedlagt referatet. 

Dette ble diskutert og bestemt: 
- Nærmiljøområde på Ebbestad og Svelvikveien burde ha vært med i nærutvalgets innspill til 

handlings- og økonomiplanen 2024-2027. Nærutvalgsleder kontakter gruppelederne med 
informasjon før endelig behandling i kommunestyret 11. desember. 

- Forslag som kom opp til forbedring var at nærutvalget burde ha et levende arbeidsdokument 
med prioriterte saker som holdes oppdatert til enhver tid. En fordeling av arbeidsoppgaver innad 
i nærutvalget hvor engasjementet spisses mer inn og at enkelte tar et særlig ansvar for enkelte 
saker. 

Resten av møtet lukkes for besøkende. 

Sak 40/23 Frivillighetsprisen
Årlig deler Drammen kommune ut Frivillighetsprisen til personer eller grupper som har gjort noe for 
andre eller fellesskapet. Det var fem nominerte i denne kommunedelen og nærutvalget kåret 
Vassåsens Venner som kommunedels-finalist. De nominerte kandidatene som også sitter i 
nærutvalget, deltok ikke i avstemmingen på frivillighetsprisen. 

Sak 41/23 Valg av innbyggere til nærutvalg 
Fristen for å melde interesse for å sitte i nærutvalg var 15. oktober 2023. I dette nærutvalget kom det 
inn to søknader. 

Dette ble desmutert og bestemt: 
- Alexander Schi ble valgt inn for to nye år. 
- Det er en ungdom som har søkt. Denne plassen skal velges inn av ungdomsrådet. Det står i 

nærutvalgets reglement. Det skjer i midten av januar. 
- Nærutvalget mener det er viktig at ungdomsstemmen kommer frem i nærutvalget og diskuterte 

flere løsninger, blant annet tettere kontakt med elevrådene. 

Sak 42/23 Gjennomgang av status på saker nærutvalget har engasjert seg i - 2023 
En rask gjennomgang av saker og status i disse, med hovedfokus på nærutvalgets prioriterte saker; 
Toalettfasiliteter langs kyststien på Berger, Svelvikveien og Ebbestad skole. 



 
 

    
   

   
    

 
 

  
 

   
       

  
      
   

  

 

Dette ble diskutert og bestemt: 
- Toaletter: Nærutvalget avventer svar på sak om toalettfasiliteter langs kyststien på Berger. 
- Svelvikveien: Nærutvalget har arrangert to dialogmøter/debatter på kommunepolitikerne og 

fylkespolitikerne. Ellers ikke noe nytt i saken. 
- Ebbestad skole. I kommunestyret ble det vedtatt at man skal se på mulighet for å utvikle 

området rundt gamle Ebbestad skole, til et helhetlig nærmiljøområde i tråd med innspill fra 
nærmiljøet. Salg av tomta utsettes frem til utredningen er gjennomfør og behandlet. 
Nærutvalget lurer på status i denne saken, og lokal koordinator tar det videre. 

Sak 43/23 Evaluering av nærutvalget 
I nærutvalgets reglement punkt 9.5 står det; «Nærutvalgene deler årlig egne erfaringer/resultater og 
utarbeider årsrapport. Dette for å lære av og forbedre /videreutvikle ordningen». 
- Lokal koordinator lager en digital undersøkelse hvor alle medlemmene får sagt sine meninger. 
- Det legges inn et alternativ «vet ikke» slik at nye medlemmer slipper å måtte si noe uten egne 

erfaringer i nærutvalget. 


	Referat fra møte i nærutvalget for kommunedel 10
	(Nesbygda, Svelvik sentrum, Ebbestad og Berger).
	Sted: Kafe Jebsen, Fossekleiva kultursenter, Bergerveien 2, 3075 Berger


